
 
Nuorisovaltuuston syksyn 2022 toimintasuunnitelma 
 
Nuorisovaltuusto 15.09.2022 § 17  
  
  
 
 
Valmistelu Nuorisovaltuusto on järjestänyt kouluvierailuja, joissa esitellään oppilaille 

nuorisovaltuuston toimintaa ja näin lisätään nuorisovaltuuston 
tunnettavuutta sekä lisätään nuorten vaikuttamismahdollisuuksia. Aiemmin 
on päätetty siirtää kouluvierailut toteutettaviksi syksyllä 2022. Asiaa on 
valmistellut Eevi Mäkelä, Viljami Rauhala, Tuomas Paananen ja Nicholas 
Karvonen.  

  
Aiemmin on myös sovittu, että Syksyllä 2022 järjestetään kaupungintalon 
valtaus -tapahtuma, jonka kohderyhmä ovat kaikki kemiläiset 8 -
luokkalaiset. Nuorisovaltuusto organisoi tapahtuman. 
 
 
 

Esittelijä Puheenjohtaja  
 

Päätösehdotus Kuullaan asian valmistelijoita ja sovitaan, ketkä menevät nuorisovaltuuston 
edustajina millekin koululle ja milloin. Sovitaan käytänteistä. Lisäksi 
päätetään kaupungintalonvaltaus -tapahtuman päivämäärä marraskuulle ja 
sovitaan käytänteistä ja vastuuhenkilöistä. 
 

Päätös Käytiin läpi nuorisovaltuuston kouluvierailujen ajankohdat ja päätettiin 
osallistujat. Tiistaina 4.10.  Hepolan koulu, osallistujat Eevi Mäkelä ja 
Ronja Mylly, ja perjantaina 7.10. Syväkankaan koulu, osallistujina Tuomas 
Paananen, Joona Kajasviita ja Kerttu Kari. Karihaaran ja lukion 
kouluvierailupäivät eivät ole vielä varmistuneet, Karihaaran asiaa selvittää 
Nicholas Karvonen ja Ville Kanon, lukion hoitavat Viljami Rauhala, Miska 
Pikkarainen ja Jaakko Reunanen.   
 
Keskusteltiin siitä, mitä kouluvierailun aikana on tärkeä nuorisovaltuustosta 
kertoa. Päätettiin, että näytetään Kemin kaupungin nettisivuilta 
nuorisovaltuuston kohdalta taustatekstit ja keskustellaan vapaasti 
nuorisovaltuustotoiminnasta. Tarkoituksena on lisätä nuorisovaltuuston 
tunnettavuutta ja kertoa siitä, mikä on nuorisovaltuusto ja mikä sen 
tarkoitus on.  
 
Päätettiin tilata nuorisovaltuuston paidat ensi alkuun kouluvierailupäiviin 
osallistuville. 

 
 
Nuorisovaltuusto 01.12.2022 § 25  
168/02.02.02/2022  
      
 
 
Valmistelu Tanja Paaso-Rantala 

 
Aiemmin on päätetty, että järjestetään kouluvierailuja, joissa kerrotaan 
nuorisovaltuuston toiminnasta ja tarkoituksesta.  
 

Esittelijä Puheenjohtaja  
 



Päätösehdotus Käydään läpi kouluvierailujen tilanne ja kuullaan miten vierailut onnistuivat. 
 

Päätös Syväkankaan ja Hepolan yläkouluissa sekä lukiossa on nuorisovaltuuston 
kouluvierailut tehty. Tietoisuus nuorisovaltuustosta lisääntyi ja järjestelyt 
sujuivat pääosin hyvin. Karihaaran kouluvierailu tehdään vielä ennen 
joulua. 


